

AVIS PUBLIC

Changement de date

Séance ordinaire du conseil municipal

Avis public est, par les présentes, donné par la soussignée, Karina Cyr, que la séance ordinaire du conseil municipal de la Municipalité de Grosse-Île, qui devait avoir lieu le 17 août 2026 à 18 h 30, est devancée au **10 août 2026 à 18 h 30**, au gymnase situé au 1-006 chemin Jerry, Grosse-Île (QC) G4T 6B9.

Toute personne intéressée est invitée à y assister.

Donné à Grosse-Île, ce 6 août 2026.



Karina Cyr

Directrice générale par intérim / greffière-trésorière

PUBLIC NOTICE

Change of Date – Regular Sitting of the Municipal Council

Public notice is hereby given by the undersigned, Karina Cyr, that the regular sitting of the Municipal Council of the Municipality of Grosse Ile, originally scheduled for August 17, 2026, at 6:30 p.m., has been rescheduled to **August 10, 2026, at 6:30 p.m.**, to be at the gymnasium located at 1-006 Jerry Rd., Grosse Ile (QC) G4T 6B9.

All interested persons are invited to attend.

Given at Grosse Ile this 6th day of August 2026.



Karina Cyr

Interim Director General / Clerk-Treasurer

AVIS PUBLIC

Changement de date

Séance ordinaire du conseil municipal

Avis public est, par les présentes, donné par la soussignée, Karina Cyr, que la séance ordinaire du conseil municipal de la Municipalité de Grosse-Île, qui devait avoir lieu le 17 août 2026 à 18 h 30, est devancée au **10 août 2026 à 18 h 30**, au gymnase situé au 1-006 chemin Jerry, Grosse-Île (QC) G4T 6B9.

Toute personne intéressée est invitée à y assister.

Donné à Grosse-Île, ce 6 août 2026.



Karina Cyr

Directrice générale par intérim / greffière-trésorière

PUBLIC NOTICE

Change of Date – Regular Sitting of the Municipal Council

Public notice is hereby given by the undersigned, Karina Cyr, that the regular sitting of the Municipal Council of the Municipality of Grosse Ile, originally scheduled for August 17, 2026, at 6:30 p.m., has been rescheduled to **August 10, 2026, at 6:30 p.m.**, to be at the gymnasium located at 1-006 Jerry Rd., Grosse Ile (QC) G4T 6B9.

All interested persons are invited to attend.

Given at Grosse Ile this 6th day of August 2026.



Karina Cyr

Interim Director General / Clerk-Treasurer